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Senast sparad: 2023-07-24 PROTOKOLL 2023-05  

 fört vid Stockholms Bilsportförbunds 

styrelsemöte den 13 juni 2023, 

hos Termorör AB, Tumba. 

Förhinder: Befattning/SGA Närvarande Befattning/SGA 
Janne Lönnmark (JLö), Kassör t.f. SGA RA Tomas Koepke (TKo), Ordf. 

Fanny Jacobson (FJa), Adj. 

Ungdomskommitté 

Jöran Pettersson (JPe), V. ordf. + RY Kom. Ordf. + 

t.f. SGA Bil-O 

Amanda Norman (ANo), Ledamot Håkan Kujahn (HKu),  Sekr + RY Kom. 

Vakant Enkel Bilsport   

Micke Hahne (MHa), RB Peter Sielck (PSi), CK 

Vakant RC/Backe Ronnie Palmsäter (RPa), DR 

Mattias Östholm (MÖs), KA Arne Mårtensson (AMå), FR, Tekniker 

Linnea Norman (LNo), FR Bosse Svensson (BSv), RY Kommittén 

Sebastian Roth (SRo), Adjungerad Ungdom   
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§ 51 Mötets öppnande 

Ordföranden hälsade alla välkomna till mötet, kl. 18:35.  

Mötet avslutades med att styrelsen gick igenom övriga punkter på dagordningen.  

Tack Botkyrka MK för ordnandet av en lokal då klubbstugan blev dubbelbokad. 
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§ 52 Dagordning 

Den utskickade dagordningen godkändes. 

§ 53 Info från styrelsen till SGA 

TKo informerade om senaste distriktsrådet, bl.a. om status för Svenska Rallyt.  

JPe informerade om den kommande RY funktionärsutbildning kommande 

oktober.  

HKu informerade om den nyligen releasade Utbildningsplattformen för C-

utbildning som numer sker enskilt digitalt. 

§ 54 SGA-rundan 

Med kallelsen till detta möte har en rapportmall skickats ut som ska besvaras av alla SGA. 

Rapporterades delvis vid arbetsmötet tidigare under dagen. 

Vid mötet tar berörd upp avvikelser trender och försöker hålla informationer kort 

men tar upp sådant som kan vara intressant för övriga. 

- Utbyte av idéer 

- Problem i sin verksamhet 

- Något som behöver ”lyftas upp” 

 

Allmän diskussion om regelverken.  

Hur fungerar det? Utskott  (FS)? 

 

Bil-O: (t.f. SGA JPe). 

CK: Ingen rapport. 
Utskottet lyssnar inte på SGA/förarna. 

DR: Ingen rapport.   
2022 var SM direktavgörande på en tävling, till i år blev det 5 tävlingar med att räkna bort 2, vilket 

innebär att det blir få deltagare på resp. tävling.  

CL kurs var lagd på samma datum som ett större evenemang i Norrköping då de flesta var där.  

Problem med däck det som tidigare används går inte att få tag i, Europa är ingen marknad för de 

amerikanska tillverkarna. Efter pandemin har det blivit svårt att få tag i däck.  

Det verka bli fler ungdomar som börjar nu…  

Tyvärr är det svårt att få tag i delar/reservdelar till bilarna (från amerika!).  

Fortfarande problem med streetrace. 
Problem med arrangemang med DR på Tierp Arena... används för lite.  

Avvakta kommande EM tävling i juni. 

Enkel: Vakant. 

FR: Lämnat rapport, ej Nrv. 
- Genomförda tävlingar sedan senaste mötet: 

Den enda genomförda tävlingen sedan senaste mötet, utöver Åland, är vår tävlingen på MK Speed. 

Som gick 4/6, egentligen skulle tävlingen äga rum i april men var tvungen att flytta fram tävlingen 

p.g.a. banans skick. 

Botkyrka MK skulle ha haft en tävling i mitten av maj som dom tyvärr var tvungna att ställa in 

p.g.a. för få anmälda. 

- Antal tävlande totalt, Ökar – minskar: 

Som förra säsongen så har vi inte mycket juniorer i Stockholm, MK Speed fick ihop 8 juniorer, där 

7 av 8 kör för en Stockholmsklubb. 

Det känns väldigt motigt att få ihop förare till tävlingar i Stockholm, speciellt endagars tävlingar. 
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Många vill få köra så mycket som möjligt nu när bud hysterin är som den är, dom flesta förare 

tycker inte att det är värt att ta ut en bil för att köra 3 heat och sedan bli av med bilen. 

- Intressanta händelser, vinnare etc.: 

Vinnarna från varje klass under MK Speeds tävling kör för en Stockholmsklubb. 

Stockholms vinnare hittills: 

Vinnare Juniorer 

Alexander Zolnir Botkyrka MK, Ludvika MS vintertävling  

Alexander Zolnir Botkyrka MK, MK Speed vårtävling  

Vinnare Veteraner  

Jan Stålhammar Stockholms BK, MK Speed Vårtävling  

Micke Hagberg Haninge MK, Nyköping 2-dagars  

Vinnare Seniorer  

Daniel Lyttikäinen MK Speed, MK Speed Vårtävling 

- Kommande tävlingar: 

Just nu är det ingen tävling som är upplagd. Men vi vet att både Haninge MK, MK Speed samt 

Botkyrka MK planerar tävlingar inför sensommar/hösten. 

- Har det förekommit nåon(ra) olyckor (där ambulans har tillkallats)  

Nej, inga jag har sett eller hört. 

- Aktiva klubbar: 

Samma som förra året, finns klubbar utan aktiva banor och tävlingar. 

Dom klubbarna som har egen bana samt tävlingar är MK Speed, Haninge MK, Botkyrka MK samt 

Stockholms BK (Åland). 

- Inom sportgrenen har vi möjlighet att öka antalet utövare, funktionärer och tävlingar genom att: 

För att få ihop bra tävlingar med ett stort startfält inom Stockholm så krävs mycket planering, 

engagemang och energi. 

Något som har blivit tydligt är att förare lockas av ett stort prisbord. Jag har varit tydlig med våra 

klubbar att det är superviktigt med prisbord just nu. 

Det krävs priser till allt, heatseger priser, pris för finaste bil, pris för mest anbud med mera.  

Det krävs att få ihop sponsorer till tävlingarna för att kunna erbjuda mycket priser. Många bäckar 

små. 

[ANo] Dåligt med tävlingar efter pandemin, arrangörerna vågar inte arrangera många inställda, 

för få anmälda...  

Svårt att få tag i bilar, skrotarna har blivit dyra/vill inte ”sälja”.  

FR appen? 

KA: Lämnat rapport, ej Nrv.  
Antalet deltagare ökar något. 

RA: (t.f. JLö), ej Nrv. 

RB: Ingen rapport, Ej Nrv. 

RC: Vakant. [PSi]:  
Det har varit en RC tävling på Högsta 13-14 maj, inga deltagare från StBF.  

Problem med att få tag i salt till banorna (kommer från Ukraina, gäller berörda sportgrenar.) 

RY: Lämnat rapport.  
DM pågår, Genomförda: Järbo. Rimbo, Nyköping; Kommande: Katrineholm, Rally Uppland;  2 i 

höst. Intresset för RY-DM har ökat jmf. 2022.  

Önskemål om en funktionärskuts för B- resp. A-licens har framförts.  

Det planeras nu en kurs den 28 oktober.  

Teamsmöten med SGA-Utskott fortsätter som tidigare varannan månad.  

Hösten förarmöte planers till oktober. 

SÄK: JPe påminner om att alla incidentrapporter skickas till honom. 
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Miljö: -   Ungdom: -   Web: Hemsidan se: http://www.stockholmsbf.org 

§ 55 Protokollsjustering 

Protokoll 2023 nr 04 genomlästes, justerades och lades till handlingarna. 

§ 56 Ekonomin 

Kassören hade mailat siffrorna och TKo redogjorde på storbild för siffrorna i 

Balans- och Resultatrapporterna. 

Vi följer budget så här långt.  

Det är fortfarande några klubbar som har skuld till oss. Dock är det några skulder 

som ska skrivas bort, klubbarna har försvunnit eller bytt distrikt. 

Diskussion om bidrag till den planerade kursen för kostnaden för extern lärare, 

Bordlägges. 

§ 57 Arbetsplan 2023 

Arbetsplan 2023 publicerad på hemsidan, finns även i Verksamhetsberättelsen 2022. 

Efter synpunkter från Årsmötet borde vi analysera Arbetsplanen och de aktiviteter 

som vi planerat där. Från Åramötesprotokollet: 

Arbetsplanen diskuterades med nedanstående synpunkter: 

Lars Edwall: Allmänt:. StBF ska under året ta del av den Strategi 2030 som ska 

klubbas under förbundsmötet 2023. StBf’s strategier för distriktet ska följa de 

beslut som tas gällande Strategi 2030 och som kan brytas ner på distriktsnivå. 

StBF styrelse ska tillsammans med distriktets klubbar jobba för att tillsätta poster 

så som SGA för att underlätta distriktets utveckling. 

Årets satsningar pkt. 4: SBF jobbar för fosilfritt drivmedel.  

Se allmänt över Arbetsplanen till kommande år.  
 

Ambitionen är att Arbetsplanen gås igenom löpande inför 2023/2024 med något 

avsnitt per möte, vid detta möte: PR, Funktionärssatsning och Årets satsningar. 

(Allmänt hanterades på möte 2023#03, § 34, Tävlingsverksamhet och Utbildning 

på möte 2023#04, § 45) 

PR 

Under året planeras att: 

•  Utveckla vår nya webplats.  

 Se till att det på hemsidan synliggör vad som händer under året i distriktet.  

•  Uppdatera Facebook 

Bli bättre på att publicera aktiviteter. 

Funktionärssatsning 

Vi inväntar SBF's utbildningsstrategi och -material och ska där efter ta fram en klarare 

utbildningsstrategi för våra funktionärer som då blir kopplad till SBFs strategier. Såväl 

ungdomar och de som så önskar utbilda sig till chefsfunktionärer ska välkomnas att delta som 

”chefsfunktionär under utbildning” vid sidan av en mentor/ordinarie chefs funktionär. 

http://www.stockholmsbf.org/
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Mentorsystemet inte speciellt aktivt. 

Då vi inte har så många tävlingar i distriktet blir det svårt att hantera mentorer. 

 

Årets satsningar 

1. Att få de lokala klubbarnas ungdomar att ta ett steg in i StBF:s styrelse.  

2.  Miljön och säkerhet. 

3. ”Fair race” måste fullföljas.  

 På utbildningar, på banan och i klubbhuset. Överallt! 

4. Att underlätta möjliggöra och bidra till Bilsport med alternativa drivmedel. 

 

1. Vi har fått in 2 adjungerade ledamöter till styrelsen. 

2-4 Nya punkter till 2024. 

Återstående punkter till kommande möten. 

§ 58 Översyn av SGA befattningar 

Bordlagt 2023-04 § 48c):  

Förslag från JLö: Strukturering av SGA:  

SGA RC/BA, Bilcross och FR ersätts med en SGA Arenasport grus.  

Nuvarande SGA FR med tillhörande kommitté föreslås bli ansvarig. 

Beslutades att utse LNo till SGA Arenasport grus. (RC/BA, Bilcross och FR)  

(Efter mötet: Klart med LNo 16/6!) 

§ 59 Utbildningsplattformen 

SBF har publicerat utbildningsplattformen, https://utbildning.sbf.se/login: 

   
 
Numer sker C-utbildning (Grundläggande funktionärsutbildning) via ovanstående hemsida. 

Utbildning för Tekniker är under planering och motsvarande för B- resp A-utbildning kommer 

senare. 

 

Planering av funktionärskurs (28 oktober) pågår (TKo + JPe). 

HKu föreslår text till intresseinbjudan som distribueras till:  

Ska publiceras på/skickas till: Motorsport4sale + Motorsportsidan + Gotlands BF (info) + 

Upplands BF (Info) samt till alla Klubbar i StBF (=ordf). 

§ 60 Skrivelser 
Inga skrivelser under perioden. 

https://utbildning.sbf.se/login
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§ 61 Rapporter och övrigt 
Allmänt: RF: Föreningsbrev; RF-SISU: -; SBF: Annas brev maj och juni. 

a) Rapport från senaste ”SBF Distriktsdialog” mötet 

Mötet 6 juni, Nrv.: HKu, JPe, TKo: Anna N redogjorde för SBF/SDF 

organisation/struktur; Frågeställning gällande utbildning av funktionärer, 

(”3-års regeln”)  

Nästa möte 1 aug. 

b) Distriktråd 

Nuvarande AU, Ordf. i ÖNBF, UBF o Gotland har haft sitt 1:a möte, protokollet 

distribuerat och TKo har svarat på berörda frågor. 

c) Övrigt, TKo 

TKo:  

SDF ordf. Möten med RF-SISU Stockholm. TKo försöker delta. 

Vi sammaställer frågor till kommande distriktsråd, HKu sammanställer. 

 

Övrigt:  

Fadderklubbar: 

HKu har uppdaterat listan med styrelsens fadderklubbar. (Bifogat i kallelsen) 

Mötet godkände förslaget. HKu Publicerar på hemsidan. 

§ 62 Nästa möte 

(#06) 8 Augusti, Plats: TKo letar efter något ställe. 

§ 63 Mötets avslutande 

Mötet med SGA avslutades kl. 20:20. 

Styrelsen fortsatte sedan med återstående frågor. 

Mötesordföranden tackade samtliga för att de kommit till kvällens möte och 

avslutade därefter mötet kl. 21:15. 

 

Vid protokollet 

 

 

Håkan Kujahn   Tomas Koepke 

Sekreterare - Stockholms BF  Ordförande – Stockholms BF 

 

 
Stockholms BF 

Box 91 Org.nr: 802011-1970 

123 22 FARSTA BankGiro: 426-1236 

Hemsida: http://www.stockholmsbf.org 

http://www.stockholmsbf.org/

